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Mødeleder: Anne 
Referent: Rasmus 
 
Dagsorden 

 Beskrivelse Referat 
1. Dagsorden 

 
Godkendelse 
 
Rammer for mødet  
 
 

 

2. Orientering fra 
skoleledelsen 
 
Formål: 
Kort orientering 
om aktuelle 
områder. Ikke 
plads til 
diskussion. 
(Punkter der 
kræver mere, 
sættes på et 
kommende møde) 
 

▪ Økonomi 
▪ Medarbejderstatus 
▪ Klyngesamarbejdet 
▪ Surface 
▪ Suppleringsvalg 
▪ Medarbejder- og 

forældrerepræsentant
er i skolebestyrelsen 

▪ Mødedatoer for 
kommende skoleår 

▪ Status på projekt 
gårdhave 

▪ Skoleprognose 
▪ National 

trivselsundersøgelse 

 
.  

 

 
 

Sisse har opsagt sin stilling.  
Kresten er ansat og overtager 1 til 1.  
Sidsel har fået job som pædagogisk 
leder, og der ansøges for en afløser 
Kristoffer fra specialklasse og 
Christian har barsel, så også her er 
der brug for anderledes bemanding i 
en periode. 
 
Børn og Unge forventer ikke at være 
klar til at igangsætte det kommende  
klyngesamarbejde primært i forhold 
til at løse specialpædagogiske 
indsatser i 2024, så 
klyngesamarbejdet forventes først 
udrullet i løbet af 2025 eller 2026.  
 

Skolebestyrelsen ønsker ikke at 

indgå aftale med Surface. 

 

Suppleringsvalget til 

skolebestyrelsen er nu afsluttet, og 

Peter Vadsholm Pedersen er valgt til 

suppleant i skolebestyrelse og 

indtræder i et barselsvikariat i 

skolebestyrelsen efter sommerferien. 

Det lykkes ikke umiddelbart at finde 

en forældrerepræsentant, hvorfor der 

fortsat mangler en 

forældrerepræsentant i 

skolebestyrelsen. Interesserede 

forældre er derfor meget velkomne 

til at melde sig. 

  

I skoleåret 23/24 ser det i øjeblikket 

ud til, at der ikke er medarbejdere 
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repræsenteret i skolebestyrelsen. 

Forældrerepræsentanterne i 

skolebestyrelsen har skrevet til alle 

skolens medarbejdere om, at det vil 

være en kvalitetsnedgang i 

skolebestyrelsesarbejdet og i 

samarbejdet mellem skolebestyrelse 

og medarbejdere, og 

forældrerepræsentanterne har klart 

givet udtryk for, at det er et stort 

ønske, at der fortsat er 

medarbejderrepræsentanter i 

skolebestyrelsen. 

 

LBFonden har tilkendegivet en 

bevilling til en optimering af 

’gårdhavemijøet’ mellem 

kantinegangen og boldbanen. Der 

afventes svar fra Lokale og 

Anlægsfonden og fra Børn og Unge.  

 

Skoleprognose viser, vi er stabile, 

men at elevtallet ikke er stigende, 

som skoleprognosen tidligere 

indikerede. 

 

Trivsel undersøgelse: Findes på 

www.uddannelsesstatistik.dk 

Den er god.  
 
 

3. Ordet er frit 
 

Formål: 
At alle medlemmer 
har mulighed for 
at orientere om 
evt. henvendelser 
eller andet af 
relevans for 
bestyrelsen 
 

 
 
 
 

Status på brug af Chromebooks blev 
diskuteret 
 

4. Beslutninger/ 
Kvalificeringer af 
beslutninger og 

▪ Mødedeltagelse– 
hvordan sikrer vi 
deltagelse i møderne? 

Opfordring er at vi alle gør vores 
bedste for at deltage til møder. 
 

http://www.uddannelsesstatistik.dk/
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evt. beslutninger 
om videre 
processer 
 
Formål: 
Punktet skal 
munde ud i 
konkrete 
anbefalinger fra 
skolebestyrelsen 
og i eventuelle 
handlingsplaner 
og nedsættelse af 
arbejdsgrupper 
fra 
skolebestyrelsen. 
Det er afsat tid til 
kvalificering 
 

Er der en tendens? Er 
mødernes placering 
uhensigtsmæssig? 

▪ Skolens deltagelse i 
gudstjenester og 
samarbejde med 
sognet 

▪ Kortlægning af 
trafikken 
 

 
 

Vi fortsætter samarbejdet med Beder 
Kirke og fastholder også traditionen 
med julegudstjenester.  
Mangler stadig at gennemgå 
princippet om Arrangementer.  
 
 
Christian og Lars skal bede en lærer 
CP eller RM om at deltage i mødet 
ang. kortlægning af trafikken. 
 
 

5. Ordensregler og 
værdiregelsæt 
 
Formål: Sidste 
drøftelse af 
ordensregler og 
værdiregelsæt med 
henblik på en 
endelig vedtagelse 
 

Præsentation af nyeste 
udkast og dialog om at nå 
frem til en endelig ordlyd. 
 
 

Blev godkendt. 

6. Eventuelt 
Opsamling på 
tidligere punkter 
 
Formål: Hvad 
mangler vi at 
afslutte fra dagens 
møde? 
 

 Vi går til fælles møde 
 
Synes ikke at elever fra elevrådet 
bliver hørt nok.  
Repræsentanter fra skolebestyrelsen 
skal have et lille pre-møde med 
elevrådet for at de føler sig hørt.  
 

 
 
   
 
 


